
Protokoll fört vid extra insatt styrelsemöte för Ljunga 
villasamhälle vägförening 200824, Möte 1 
Måndag 20-08-24 
Tid: 19:15-20:15 
Plats: Pensionärshemmet 
Närvarande 

Mats Nordén, David Teske, Robin Björk, Joakim Samuelsson och Rasmus Bringfelt 

1. Mötets öppnande. 

- Vice.Ordförande öppnar mötet  
2. Val av justerare 
- Mats Norden väljs att justera protokollet.  

3. Godkännande av dagordning 
- Dagordningen godkännes 

 
4. Justering av föregående protokoll 
- Mats Norden justerar föregående protokoll. Föregående protokoll godkännes. 

 
5. Årsmöte 
- Då styrelsen tagit beslut om att skjuta upp årsmötet på grund av Corona och covid-19 diskuterades 

datum, tid och plats för ett årsmöte. 
- Förslag att genomföra årsmötet utomhus 14/9 18:00 för att kunna stänga 2019. 
- Beslut togs att genomföra årsmötet utomhus vid grönytan vid lekplatsen på Åkervägen 14/9 18:00. 
- David Teske kontaktar tidningen för annons samt skriver lappar att sätta på anslagstavlorna. 

 
6. Information om förvaltningsrätten 
- Diskussionspunkt som inte genomfördes utan förs över till nästa möte. 

 
7. Budgetförslag 
- Kassör går igenom budgetförslaget 
- Styrelsen föreslår en höjning av debiteringen till medlemmarna med5 kr/andelstal vilket för en 

normalstor villa leder till en debitering av 20 kr/andelstal. 
- Beslut att lägga fram det nya budgetförslaget för årsmötet. 

 
8. Nästa möte 
- Nästa styrelsemöte är 10/9 18:30 

 
9. Mötet avslutas 
- vice Ordförande avslutar mötet 

 



 
 …………………………………… 

Justeras av Mats Norden 


